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VERSLAG VAN DE' JAARVERGADERING V1JII 'HET G.H.D. "UBBO EMMIUS".

Op 15 juni hield het GHD' :;lJbbo :Enunius" de jaarvergadE);I'ing.Er was veel be
langstell.ing voor:in de zaal zaten 9naast het best'\.lur ~ haar paladijnen
ook figuren uit de AA en zelfs enkele niet-gebonden belangstellenden.
Geen wonder, want de verwachting w:as dat het een plezante avond zou worden:
contriblltieverhoging is tenslotte geen k~ttepis.Als de:portemonnee in. het
gedrang komt 9worden er principes geëtaleerd.Op de agenda 22 punten.Na de
opening. voorlezing van de notuleN en de ingekomen stukken. Een brief van
een COC-vertegenwoordiger die aanbood een lezing te houden ontmoette wei
nig positieve ·weerklank.De praeses.deelde mee dat het mentorensysteem op
nieuw ingevpe~d is.Hiertegen fulmineerde Herma Verbaan:de eerstejaars
hebben al andere plannen.De .praeses vond dat extra gunstig:zo hebben de
aankomende e~rstejaars nog' meer kans op een goede inwerking en bege
leiding.
Toen viel voor de eerste keer het woord OSGN.Doky deelde mede dat er bin
nen de OSGN veranderingen gaande waren, maar dat het bestuur van Hans B0er,
vertegenwoordiger bij deOSGN 9geen informatie doorgaf,onder meer niet ~ .
over.het besluit dat de contributie van de organisatie met 100% was ver
hoogd.De AA-brauwen fronsten.• Sierd! informeerde hoe Gé Prince.de vorige
vertegenwoordiger'"zijn opvolgingha~ geregeld.De praeses veronderstelde
dat Gé er enigszins de smoor in had dat ~e OSGN er weinig voor voelde
haar hoofdkwartier In Groningen teves tigen - 'l-Ta t' toch de afspraak WaS -'

en daf hij er tO€!l het bijltje bij had neergegooid. Zeker wis.t ze echter
niots·.De AA. vond het geheel niet logisch dat Hans Boer (ovel;';igens.niet
aanwezig) uit zichzelf had moeten bevroeden dat hij het bestuur van·.Ubbo
behoort in te lichten;een meerderheid van·de vergadering daarentegen
meende dat het vanzelf spreekt dat je veraptwoord,ing aflegt aan de. orga
nisatie die. ,je reisgeld ·b,etaald.i.Tot ergornis. van lde AA werq er een motie
OVer dit probleem ,aapge~ondigdgen de discu~sie werd opgeschort.
Het verslag v;an de abactms .ontmoette geen tegenstand.Al1e.en :Menno ten
Berge schoot even overeind. 11 Ik, heb cr bezwê-ar tegen om eerstejaars aan te
duiden als horde,dat is ~en term· die komt ..ui t hetcorpslevon 9daar hebben
wij mee afgedaan H

•

Toen men klaar ·was IDet.lachen, .. trad de fiscus, n?:ar h0t ·bord· en schreef er
wat cijfers op (zijn balans) .Hij kwam tot de conclusie ·dat Ubbo geldelijk
oPd3pringen staat.Er ,wQrdt, met -verlies' gewerkt6AlleGn do spaarzin van het
vorige bestuur en de zuinigheid van' Groni,ok' hebben Ubbo behoed:' voor een
failljssement.Derhalve een cont~ibutieverhogihg'van,5gulden.S~erd,van
Randep- Qntdekte,.e~l3le gaten i:m d~ redenering.De ,fiscus ,met de minuut: meer
geïr*iteerd 9beet fel van zich 'af,maar vond. niet' altijd dG juiste ar~en

te~Qch dQ.vo?gadering was ,goed,geïnstrueer~:~aarde meeste ex-geza~f~
gers, ll.et,; pestuur-' s-teunÇl.en en Qmda t velen toc.h· wel begrcpl::m dat 'die' .verho":,"
g:j.l'lg,j,aIl\m~~rgEimol.eg noodzakelijk vTas 9kwam de.verhoging er pij'de stemming,
door: 'llrO'voOr92 tegen, en 7"plapco. ' . ,'or .'.'. '

De kask6mmissie ging vervolgens akkoord mBt de boeken.Yvonn~lRops,achtte
het echter wel verstandi~ .qm"met "omfloe+.ste stem" aan t·edringen'· op be-
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hoedzaamheid van het nieuwe bestuur.Dit werd scherp veroordeeld door Menno.
Hetwelk vanzelfsprekend gelach veroorzaakte.
De praeses hield een afscheidsrede.Zij wees op de noodzaak de eerstejaars
op·te vangen,op de noodzaak het archief te ordenen, op .het feit, dat .Ubbo 9

gezien de belangstelling bij allerlei aktiviteiten 9 toch nog bestaansrecht
heeft.
De rondvraag begon.Gé Prince nam het woord.Hij verschafte de vergadering
wat inlichtingen over de OSGN.Hij wees op het veranderde karakter van de
OSGN "het is de oude OSGN niet meer".Daarom ook is Hans Boer vertegen
woordiger geworden,en wel niet zozeer vertegenwoordiger van Ubbo maar meer
van de AA.Toen dit doorgedrongen was en toen daarenboven bleek dat Hans
geen lid is van Ubbo,drong men aan op schorsing van de vergadering.De
praeses stemde hiermee in,maar wilde eerst een motie voorlezen die zij
juist in handen had gekregen.Een motie met de volgende inhoud: "De Alge
mene Ledenvergadering van het G.H.D."Ubbo Nnmius" in verg~dering bijeen
te Groningen op donderdag 15 juni 1972,geeft als haar mening te kennen dat
het optreden van de Heer Hans Boer 9 zijnde vertegenwoordiger van Groningen
bij de OSGN,afkeurenswaardig is in die zin dat hij het bestuur van het
G.H.D."Ubbo Emmius" had behoren in te lichten over de contributieverho
ging van de OSGN •. " Sierd protesteerde tegen de schorsing midden in de be
handeling van een agendapunt. Toch schorste men.De gemoederen waren inmiddels
verhit geworden.Niet tevreden met één motie ,werden er nog twee moties
over dit punt voorbereid.Na een kwartier werd de vergadering heropend.
Gé Prince sprak nogmaals over de OSGN.Hij legde uit dat er moeilijkhàden
waren geweest over de overdracht binnen de OSGN (zie boven) .en dat ten
slotte Utrecht zich bereid had verklaard de leiding op zich te nemen. .
Echter wel op die voorwaarde,dat men zich'niet zou beperken tot het geven
van informatie,maar dat men ook aktie zou gaan voeren.De OSGN wilde toen
weten welke aktiegroepen er in de verschillende steden zaten.De andere
afdelingen waren feitelijk al vertegenwoordigd door aktiogroepen,omdat de
facul tei tsverenigingen er ter ziele zijn.·Daarop, aldus Gé, ben ik naar S:ie~
en Hans gestapt.Hans was wel bereid zitting te nemen in die "bundeling
van aktiegroepen " • Jarmrrergenoeg heeft het doorgeven van deze informatie
problemen gegeven. .
De motie werd' in stemming gebrachtg 3 tegen,4 blanco, 12 voor.
Een tweede motie werdvoorgelozengdeze motie stelde voor uit te treden uit
de aSCN.Daar zowel de leden van de AA als de CORYfeën tegen bleken,werd
deze motie door de indiener opgeschort tot de volgende algemene leden v~r

gadering.Een derde motie kwam ter tafel:Laten we er op een volgende alge
mene ledenvergadering eens diepgaand over praten. Zonder stemming ging
men akkoord met bespreking op een volgende vergadering.~

Bij acclamatie werd het nieuwe bestuur gekozen.De heer ten Berge hief een
applaus aan voor het aftredende bestuur onder de verklaring "het is altijd
een spontaan trekje geworden dat als besturen afscheid nemen dat een van
de leden van de vergadering - meestal is dat Prof.Kossmann in de 'afdelings
raad - de voorzitter bedankt,maar de grote geleerde is hier niet aanwezig,
••• en ••• " Sierd:"Dus moest jij het maar doen!I'Dit vrolijkte een ieder weer
wat op.De overdracht vond plaats,en de nieuwe praeses,Bunna Arends,hield
e'en korte rede. Ze zette wat plannen ui teen (zie de bi jlage in do vorige
Groniek),en bood het aftredende bestuur eon fles aan.De aftredende redak
tieleden van Groniek werden met een applausje bedankt voor hun bloed ,
zweet en tranen.Er werd nog even gepraat over het eerstejaarsweekend 9maar
er stond nog weinig van vast.De AA openbaarde eveneens enkele' plannen'
t.a.v. de voorlichting aan de eerstejaars.
In hoog tempo'werd toen de vergadering gesloten.Feest na.
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